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Verhoog je Vibratie

Masterclass

Video 2: Wat gaat er

Gebeuren wanneer je je

Vibratie Verhoogt?



Ok, nu dat je deze masterclass vol enthousiasme hebt gekocht, met
hoge verwachtingen wellicht… zit je misschien toch ook te denken…

… en nu?

Wat gaat er eigenlijk gebeuren als ik mijn vibratie verhoog?

Hoe kan ik merken dat mijn vibratie hoger wordt, hoe ziet mijn leven eruit
met hoge vibratie.

Een simpel antwoord wat ik je kan geven is het volgende…

Wellicht ken je iemand in je kring van bekenden waarvan je zoiets hebt
van… Deze persoon heeft altijd alles wat hij / zij wil, en het lijkt wel alsof
al die dingen aangetrokken worden als een magneet.

Het lijkt wel of hij / zij er weinig voor hoeft te doen.

En als je niet zo iemand hebt… Dan mag je mij als voorbeeld nemen.

Deze persoon krijgt altijd alle kansen in de schoot geworpen, heeft
financiële vrijheid of in ieder geval alles op orde, hij of zij is altijd positief,
gemotiveerd en blij en het lijkt erop dat hij / zij ook mensen aantrekt in
partners of vrienden die soortgelijk zijn.

Compleet willekeurige ervaringen lijken zich voor te doen bij deze
mensen. Last minute vakanties, waar vervolgens op de vakantie weer
bepaalde dingen zijn gebeurd die in hun voordeel hebben gewerkt, en
ga zo maar door.

Nogmaals, het lijkt allemaal willekeurig, maar dit is het niet.

Het zijn namelijk allemaal dingen die op vibratie niveau in lijn liggen
met wie zij zijn.

Wanneer jij je vibratie gaat verhogen, is dit wat je kunt verwachten.
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Als je gaat kijken naar je lichaam, je energiesysteem, dan ga je zien dat
je meer energie hebt, dat je minder snel ziek wordt omdat je
immuunsysteem sterker is, je hebt meer motivatie om te werken aan de
dingen die je leuk vindt, je bent geïnspireerd door wat je zelf doet.

Je zult weinig gevoelens hebben van stress, en als je gestresst bent
dan ervaar je dat omdat je voelt dat er meer op je wacht, en dat je door
wilt zetten en zie je het als positief.

Je zult je nauwelijks depressief voelen, of verdrietig, je snapt ook niet
goed waarom andere mensen zo aan het klagen zijn en je voelt dat je
dat niet om je heen wilt hebben.

Niet omdat je er niet tegen kunt, maar simpelweg omdat het niet
resoneert.

Je leeft meer in dankbaarheid, in inspiratie en motivatie, je voelt je
krachtig en energiek.

Op spiritueel gebied zul je nog een stuk meer voelen dan op fysiek
gebied.

Je ziel en brein functioneren in een hogere vibratie zoveel beter dan in
een lage vibratie, dit gaat echt met factor 10.

Je kunt gemakkelijk een verbinding maken met je ziel. Met je ware ik.

Je derde oog zal openen, en je ziet, voelt en hoort dingen die je anders
langs je heen gaan.

Je hebt een connectie met je spirituele gidsen, je chakra's zullen
balanceren, en je trekt en manifesteert overvloed aan op elk niveau van
je leven.

Wat er simpelweg gebeurt is dat je je meer bewust wordt.
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Je pikt subtiele hints op van het universum. Signalen. Je gaat deja-vu’s
zien. Je gaat kunnen voelen dat je iets hebt wat er nog niet is, maar het
voelt zo sterk dat je niet snapt dat het er nog niet is. Je zult verschillende
angel numbers zien. 11:11, of 888 en dat soort dingen.

Je zult mensen intuïtief makkelijk kunnen lezen. Hun gemoedstoestand.
Waar ze mee zitten. Wat ze denken.

Je kunt ergens op een plek zijn en direct voelen of je op je plek
bent, of dat je beter weg kunt gaan.

Je vibratie werkt als een soort kompas voor je.

En dit komt allemaal omdat je op spiritueel niveau je intuïtie sterker
maakt.

Je weet wat je moet doen in een situatie, zonder dat je precies weet hoe
je het weet. Je hebt er niet per se rationeel over nagedacht. Maar je
voelt dat het goed is.

En dit zijn de beste beslissingen.

De beslissingen die je maakt met je hoofd zijn vaak de minst goede
beslissingen.

Je wilt keuzes maken met je hart. Met je hart als kompas. Via je
intuïtie.

Je hoofd is gedurende je leven geprogrammeerd, je ego zit daar in de
weg.

Je intuïtie is puur en heeft een directe connectie met het quantum field,
en het collectief.

Wanneer je beslissingen maakt met je intuïtie, kun je eigenlijk nooit mis
gaan, want je maakt het op basis van je onderbewustzijn dat meer weet
dan je ooit kunt weten met je hoofd.
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Wat je vervolgens mee kan maken is dat je ontdekt waarom je hier bent.
Je hogere doel. Wat je hier op aarde komt doen.

Door je vibratie te verhogen, weet je veel sneller wat dit doel is voor je.

Wat je ook zult merken is dat je veel makkelijker kunt dromen, je kunt
lucide dromen, en je dromen beter kunnen onthouden.

In de realiteit, in onze 3 dimensionale wereld, gaan mensen het
verschil merken.

Vrienden, familie, maar ook mensen die je zomaar tegenkomt zullen
anders tegen je aankijken.

Ze weten niet precies wat er is met jou, maar je wordt interessant.

Het is iets wat onbewust opgepikt wordt.

High vibe mensen zullen je een knipoog geven en denken…

“Hey, daar heb je iemand zoals ik.”

Ik zie het om me heen meerdere keren per dag als ik op straat loop, en
geef altijd een knikje.

Het gebeurd heel subtiel.

En je trekt deze mensen aan. Dus ze zullen tegen je beginnen te praten.

High vibe, succesvolle blije personen voelen zich aangetrokken tot
jou.

Dit was voor mij persoonlijk best moeilijk in het begin, omdat ik
opgegroeid ben met heel weinig zelfvertrouwen, en een gevoel dat ik
niet goed genoeg ben (aangewakkerd omdat ik enorm onzeker was over
mijn lichaam).
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Maar je zult ze dus aantrekken. Ze komen naar jou toe.

Voor de mensen in jouw naaste omgeving kan dit trouwens moeilijk zijn.

Ze zijn niet gewend dat jij zo’n hoge vibratie hebt.

Ze vragen zich af waarom jij allemaal hogere doelen hebt, waarom je zo
uit de hoogte doet terwijl zij alleen op de bank Netflix willen kijken, of
naar de kroeg willen gaan en biertjes of wijntjes weg willen tikken terwijl
ze aan het roddelen zijn over alles en iedereen.

Dat kan iets zijn waar je straks mee geconfronteerd wordt, en ik wilde
dat ook in deze video direct even aangeven.

Want je gaat minder goed connecten met mensen met een lage
vibratie.

En dit kan zelfs gebeuren met mensen die je lief hebt en close zijn.

Het gaat oncomfortabel zijn om met deze mensen te hangen. En op
natuurlijke wijze zal de relatie afsterven.

En dat is direct ook de grootste downside van het verhogen van je
vibratie.

Dus nogmaals, dat is wat er kan gebeuren, en dat zijn alle dingen die je
kunt merken als je je vibratie gaat verhogen.

En ik denk dat het goed is om te weten voordat je dit pad gaat
bewandelen.

Wat ik wel kan zeggen is dat je er geen spijt van gaat krijgen als je je
vibratie verhoogt.
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Je leven krijgt echt een nieuwe dimensie. En ja, er gaan wat deuren
dichtslaan van de oude jij, maar tegelijkertijd gaan er nieuwe deuren
open naar een leven waarvan jij dacht dat het een droom was.

Ik spreek je graag in de volgende video waar we je vibratie setpoint gaan
bepalen.
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